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Elin Abelsson, Ebba Abelsson, Carl Andersson, Charlie Andersson, 

Sibban Andersson, Susanne Andersson, Håkan Björkälv, Hanna 

Dindic, Edvin Ehn, Anneli Fredriksson, Anton Fredriksson, Karin 

Lewenstedt, Sofia Lindberg, Helena Lundblom, Anders Lundström 

och Sandra Nilsson 

 

Närvarande 

 

Ordförande Sibban hälsade alla välkomna och förklarade mötet för 

öppnat. 

§ 1 
Öppnande 

 

Ordföranden föredrog dagordningen. 
§ 2 
Dagordning 
 

 

Vi har idag Susanne som medlemsregistrerare i eBas och behöver 

komplettera med ytterligare en. Sibban är den idag som gör det 

mesta jobbet i eBas.  

BESLÖT 

att välja Sibban Andersson till ytterligare medlemsregistrerare i 

eBas 

§ 3 
Medlemsregistrerare i eBas 

 

Sibban har blivit kontaktad angående en australiensk 

utbytesstudent som vill komma och vara med/hälsa på.  

BESLÖT 

att bjuda in henne till äventyrarna 

§ 4 
Utbytesstudent 
 

 

Vi behöver färdigställa utrymmet och material behöver 

omorganiseras allt eftersom vi känner att saker inte hamnat på rätt 

plats. 

Belysning i ”lägerrummet” och trappan till källaren saknas.  

BESLÖT 

att plocka ordning på det material som ännu inte är 

ordningplockat på söndag 4 nov. Elin ansvarar.  

att  Charlie kontaktar elektriker för belysning i ”lägerrummet” 

och utetrappan ner till källaren. I källartrappan ska det vara med 

rörelsedetektor. 

§ 5 
Källaren 
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- Utvärdering av klassfotbollen tillsammans med Vedums 

scoutkår 

- Ledarmys 14/12 Håkan och Anton ansvariga 

BESLÖT 

att Utvärdera klassfotbollen en måndag i jan/feb. Sibban ger 

förslag och kontaktar Mattias i Vedum.  

§ 6 
Kommande arrangemang 
Utvärdera klassfotbollen 

 

 

Ledarmys 

 

 

Lucia/annan programpunkt 

- Sibban har tappat orken/lusten att arrangera/träna luciatåg. 

Vilket vi alla har full förståelse för. Vi behöver nu ha en 

annan programpunkt. 

BESLÖT 

att inte ha luciatåg på årets julmässa 

att  samla bilder från scoutverksamheten under 2019 för att 

 eventuellt ha det som en programpunkt på Julmässan 2019 

att    under Julmässan 2018 ha ett rullande bildspel med bilder från 

 lägret i Österrike. Carl och Elin ansvarar. Bildspelet rullar från 

 det att besökarna kommer till det att Sibban hälsar välkomna. 

 Dessutom visas det under fikat.  

att   Anneli visar bilder och berättar om Kilimanjarobestigningen. 

 

Förra året kom inte alla in utan några vände i dörren, eftersom det 

var trångt vid ingången.  

BESLÖT 

att flytta ut en del av försäljningen utomhus vid entrén och elda i 

 eldkorgar där.  

att  flytta resten av försäljningen till äventyrarlokalen.  

att ha möjlighet att komma in även i ingången vid äventyrar-

 lokalen 

att ha en som ”föser” in gästerna så det inte blir en propp i hallen 

 redan. 

 

Vem gör vad före julmässan, se bilaga  

Vem gör vad under julmässan, se bilaga  

§ 7 
Julmässa 
 

Program 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Platsbrist 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ansvarsområden inför julmässan 

 

Ansvarområde under julmässan 
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4/11  Textil, DP, tova mm Ansv: Anneli och Sibban 

11/11  Godis Ansv: Anneli och Helena 

18/11  Måla betong mm: Susanne och Sibban 

25/11  Stommar och baka lussekatter Ansv: Cecilia och Sibban 

2/12  Mossa och grönt Ansv: Mija och Sibban 

§ 8 
Pyssel 
 

 

Några saknas till kommande tillfällen. Följande stärker upp.   

21/11  Edvin  

6/12  Elin och Anton 

20/12  Anneli och Susanne 

§ 9 
Konserthusgarderoben 

 

 

 

Carl, Karin, Efraim, Malin och ev Lukas åker som IST. 

Äventyrarna Anton Sälleberg och Benjamin Sernekvist ska åka 

som deltagare.  

 

Ännu har vi inte så mycket information om övriga läger. 

Lägerdiskussion kommer föras på Demokratijamboreen, så vi 

avvaktar. 

§ 10 
Läger 2019 
Jamboree i USA 

 

 

 

 

 

Övriga 

 

 

PRO har uppvaktats på sitt 50-årsjubileum. Detta fick scoutkåren 

dagens ros för. 

Styrelsen har diskuterat att göra Scoutgården oljeoberoende. 

Charlie har varit i kontakt med Kjellners rör och Lundgrens rör, 

som har tittat, mätt och räknat och kommit fram till en kostnad på 

ca 400 000 kr för att få ett vattenburet system.  

Vid kontakt med Våra gårdar tipsade de om olika möjligheter att 

söka pengar: 

- Länsstyrelsens Landsbygdsprogram. Då måste kommunen 

stötta med hälften.  

- Naturvårdsverket: Miljölivat 

- Boverket 50% av kostnaden mot att kommunen tar 30% 

och kåren 20% 

Våra gårdar tror inte att det kan bli aktuellt att kommunen stöttar 

med denna kostnad.  

Charlie fortsätter under våren att arbeta med Våra gårdar och 

ansökningarna. 

 

 

§ 11 
Kassörens rapport 
 

PRO gratulerats 

 

Oljeoberoende 
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Ekonomin för äventyrarnas deltagande är färdig och gick med ett 

litet minus. 

 

Ny julgran är inköpt 

 

Lämna kvitton till Charlie vid ev inköp till julmässan 

Ekonomisk rapport från lägret i 

Österrike 

 

 

Julgran 

 

Inköp 

 

17 scouter var med på JOTI i scoutgården. Chattandet med scouter 

i övriga världen varvades med andra scoutaktiviteter.  

Elin och Sibban var på distriktets ”inför Demokratijamboreen” i 

Skövde. 30 motioner diskuterades under 2,5 h.  

§ 12 
Rapporter från div arrangemang 

JOTI 

 

Demokratijamboree 
 

 

Nästa möte blir årsmötet den 24 februari. 
 

§ 13 
Nästa möte 

 

Ordförande Sibban förklarade mötet för avslutat. 
  

§ 14 
Avslutning 

 

Vid protokollet      Ordförande 
 

 

Anneli Fredriksson    Sibban Andersson 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


